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Föreningsmöte17nov 2013 Gnarpsviljans fikalokal 
 
Ordförande:  Vakant 
Sekreterare:  Maggan T Selin  
Övriga närvarande:  Joakim Pantzar, Lisa Sjöström, Carin Gill, Birgitta Forsberg, 

Marcus Engström, Birgitta Engström,  
 

§ Mötet öppnat 

§ Föregående protokoll 
Birgitta återberättar föregående möte. 

§ Ekonomi 
Senaste resultat- och balansräkning gicks igenom. Antecknas att föreningens ekonomi är 
fortsatt god. Det räknades med ett minus på 17 500: - men nu ligger vi i stället på 122 000:- 
plus.  

• En gräsklippare är inköpt från golfklubben till ett pris av 20 000: - 
• Minst en grästrimmer skall köpas in under våren.  

§ Sponsorpengar 

Jonotech och Akzonobel sponsrar föreningen med pengar. Akzonobel har sponsrat med 2500, 
Jonotech har ännu inte bestämt summan. Sponsorpengarna skall gå till träningsoveraller eller 
liknande… 

§ Föreningens hemsida 

Marcus fixar så att sponsorerna syns med loggan på hemsidan.  

§ Ansökan till Ungdomsfonden 

Birgitta fyller i en ansökan till ungdomsfonden. Det behövs bland annat nya rullvagnar till 
handbollarna.  

§ Information till Gnarpsviljan 

• Det skulle vara bra med en hjärtstartare i Aktiviteshuset.  
• Handikappanpassa lokalerna. 
• En rullstolsramp och självöppnande dörr.  

§ HLR kurs 

Lisa Sjöström kollar upp om vi kan anordna en HLR kurs, kanske via SISU.. 
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§ Skidspåret/ skidsektionen 
• Otroligt många har kommit igång med skidträningen. Ett trettiotal kom på träningen 

sist.  
• Lisa informerar medlemmarna om att det blir städning på Armsjön för dessa 

medlemmar och tar samtidigt reda på medlemmarnas mailadresser. Information om 
städningen får de under våren, troligtvis med start i februari.  

• Claes-Erik Andersson röjer i skidspåret två gånger per år.  
• Information om att det är IFK Gnarp som sköter skidspåret sätts upp inom kort tid. Vi 

kollar vad det kostar att ha en tv-skärm med rullande information på och om en tv 
skärm klarar av kylan i skidstugan…  

§ Handbollssektionen 

• D-barnen ha ett sammandrag i Gnarpsviljan den 18 januari 2014. Flera lag är inbjudna.  
• Joakim Pantzar kollar upp vilka overaller vi ska köpa in till barnen. Det blir ingen 

speciell dress/overall knyten till handbollen utan en dress/overall som även passar till 
sommarens fotboll. Vi kollar med Lindbloms i Bommen och Intersport i Hudiksvall.  

§ Ungdomsfotbollen 

Kolla upp med Camilla Tsupukka om fikakassan är redovisad till Birgitta.  

§ A-laget 

A-lagsträningen har startat. Fler ungdomar behövs till laget… 

§ Sommarjobbaren Ivar 

Birgitta köper en julgrupp till Ivar som ett extra tack för sommarens arbete.  

§ Styrelsen 

Styrelsen är inte komplett.  

• Ordförande vakant 
• Sekreterare Carin Gill 
• Kassör  Birgitta Engström 
• Ledamöter Patrik Stenborg och Görgen Gröning 
• Suppleanter Marcus Engberg och Maggan T Selin 

Alla närvarande på mötet har i uppgift att agera valberedning. Sök efter nya personer som kan 
ingå i styrelsen… skriv vår önskan på Facebook…  

§ Nästa möte 
Nästa möte är bokat den 15 december i Gnarpsviljans fikalokal kl 18.00.. VÄLKOMNA… 

§ Avslutning 

Mötet avslutat 


